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ŘÍJEN 2015 

 

BEZPEČNOST OBCE PATŘÍ K PRVOŘADÝM ÚKOLŮM  

Zajištění bezpečnosti v obci patří k prvořadým úkolům a prioritám každého zodpovědného  zastupitelstva, naší 

obec nevyjímaje. V menších obcích, kde nepůsobí městská policie a dohled té státní je minimální, je to úkol o to 

důležitější. Pokud se k tomu přidá i zvýšená kriminalita, která zejména v některých částech naší obce je opravdu 

vysoká, je nutné najít systematické řešení, které tento nešvar pomůže eliminovat. V nedávné minulosti se obec 

rozhodla řešit tento problém najmutím soukromé bezpečností agentury Aducco, která dění v obci, na základě 

potřeb a priorit obce, namátkově monitorovala. Za dobu ročního působení této agentury se však neprokázal 

pozitivní efekt ve formě snížení kriminality, což současně s nemalými finančními náklady vydávanými na tuto 

činnost z obecní pokladny, byly hlavní důvody, proč se zastupitelstvo obce v loňském roce rozhodlo v této 

spolupráci nepokračovat. Zároveň s ukončením smlouvy se začalo hledat alternativní řešení, jak dohled nad 

bezpečností zajistit. Jednou z možností, která je v posledních letech hojně využívána, a v mnoha městech i 

menších obcí se pozitivně osvědčila, je zavedení kamerového systému. Byly proto vytipovány některé lokality, 

které budou zahrnuty do pilotního projektu kamerového dozoru s tím, že postupně bude kamerový systém 

rozšířen i na další části naší obce. V tuto chvíli probíhá finalizace nabídek firem, které se touto problematikou 

profesionálně zabývají tak, aby mohl být celý systém v nejbližší době uveden do praxe. Počítáme s využitím 

kamer s vysokým rozlišením schopných rozlišit detaily na vzdálenosti desítek až stovek metrů, a to jak za 

denního, tak i nočního provozu. Samozřejmostí pak bude po dobu zákonné lhůty shromažďování záznamů pro 

případné šetření Policií ČR. Celý systém je pochopitelně navržen tak, aby byly dodrženy všechny zákonné 

předpisy. Další detaily o počtech či umístění kamer nebudou z pochopitelných důvodů zveřejňovány. Věříme, že 

toto moderní opatření pomůže snížit kriminalitu v naší obci, ale ani sebelepší zařízení plně nenahradí nezájem a 

lhostejnost spoluobčanů o dění v jejich okolí.  

 Kamil Malát 

 zastupitel obce

 

OBCHVAT SILNICE I/38 

Silnice I. třídy, která prochází obcí, je bezesporu obrovským problémem a všichni by uvítali přeložení 

této frekventované komunikace mimo obec. ŘSD před několika lety představilo návrh trasy obchvatu, která je 

však navržena v těsné blízkosti zastavěné části a sportoviště. Tato varianta by výrazně negativním způsobem a 

nevratně ovlivnila kvalitu bydlení rozsáhlé části obce, a proto zastupitelstvo Luštěnic s touto variantou 

nesouhlasilo. Během šesti let velmi komplikovaných jednání jsme předložili spoustu argumentů pro to, aby byla 

trasa oddálena od obce. Zpracovali a navrhli jsme varianty řešení, jednali nejen s ŘSD, ale i s Ministerstvem 

dopravy, podnikli jsme právní kroky včetně soudních sporů. Výsledkem je, že se během letošního roku podařilo 

najít s ŘSD shodu a je rozhodnuto o oddálení navržené trasy. V současné době probíhá výběr projekční kanceláře, 
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která změnu zpracuje. V protokolu z posledního jednání s ŘSD, kde obec zastupovali starostka a místostarosta 

obce, je mimo jiné uvedeno, že po výběru zpracovatele projektové dokumentace bude svoláno širší jednání a 

dohodnuta finální podoba změny trasy obchvatu. Zároveň je obec připravena zastavit soudní spor v případě, že se 

celá záležitost bude vyvíjet správným směrem. Je to obrovský posun a velice si vážíme vstřícného a 

konstruktivního přístupu zástupců ŘSD v posledních jednáních. Velký dík patří i partnerům obce, zejména 

Ing.arch. Vladimíru Charvátovi a JUDr. Tomáši Davidovi. Bez jejich rozborů, návrhů a účasti při jednáních 

bychom neuspěli. Věříme, že za daných okolností již nebude nic bránit dokončení projektové dokumentace, 

vydání stavebního povolení a samozřejmě i realizaci obchvatu. Obec přislíbila ŘSD maximální podporu. Naší 

snahou je, aby silnice I/38 zmizela ze středu obce co nejdříve. 

 

 CHYTRÁ MAPA NAŠÍ OBCE 

MAPOVÝ PORTÁL LUŠTĚNICE 
Potřebujete zjistit, čí je pozemek za vaším domem a jak je velký? Kudy vede kanalizace? Změřit její 

vzdálenost od vaší parcely? Zajímá vás, jak Luštěnice vypadaly v minulosti? K tomu všemu stačí jedno kliknutí do 

mapového portálu na internetu. 

Přinášíme vám nový mapový portál naší obce od společnosti Geosense. Jedná se o soubor map doplněný 

o data z našeho úřadu. Práce s ním je jednoduchá, a protože je online, je přístupný odkudkoli a kdykoli. 

Na portál je umístěn odkaz z webových stránek obce www.lustenice.cz(v levém menu vstupní stránky 

odkaz Naše obec na mapě), nebo rovnou po zadání adresy http://www.geosense.cz/geoportal/lustenice/.Tento 

mapový portál byl navržen tak, aby co nejvíce usnadnil práci úřadu obce a zpřístupnil informace o obci veřejnosti. 

 

VYJÁDŘENÍ ZO LUŠTĚNICE KE STÍŽNOSTI NA 

ŘEDITELKU ZŠ LUŠTĚNICE. 

V červnu 2015 obdrželo zastupitelstvo obce anonymní stížnost na jednání ředitelky ZŠ. Po seznámení 

s obsahem stížnosti a vyjádření paní Hůlkové, ředitelky ZŠ, se zastupitelstvo rozhodlo celou záležitost prošetřit. 

Obec zastupovali starostka a místostarosta, kteří postupně jednali se zástupci rodičů, s učiteli, radou školy 

i s paní ředitelkou. Někteří z rodičů vyjádřili zastupitelům svoji nespokojenost (odchod velkého počtu učitelů, 

způsob jednání paní ředitelky, přístup ředitelky při řešení individuálních problémů rodičů), ale problémy neřešili 

se zřizovatelem ani Radou školy. Na základě těchto jednání konstatujeme, že nebylo prokázáno žádné závažné 

porušení povinností a určité rezervy lze shledat v průběhu komunikace nejen navenek, ale i uvnitř školy. 

Ředitelka školy připravila soupis návrhů opatření ke zlepšení komunikace s rodiči i v rámci kolektivu školy. 

Navrhuje mimo jiné vyčlenění jednoho odpoledne měsíčně pro konzultace rodičů s ředitelkou a mnoho dalšího. 

Důležité je i opakovaně rodičům zdůraznit, že existuje možnost obrátit se na třídní učitele, vedení ZŠ, zřizovatele 

ZŠ, tedy obec, či Radu školy. 

V rámci této diskuse bylo mimo jiné konstatováno, že pozice ředitele školy, ale i učitelů představuje 

především velkou zodpovědnost. K tomu, aby škola mohla řádně plnit svůj účel, je zapotřebí i určitého respektu a 

ne vždy lze vyjít vstříc všem požadavkům. Zároveň bylo potvrzeno, že je škola řádně vedena, plní své povinnosti 

a že i uvnitř školy fungují mechanizmy a aktivity, které mohou jednotlivé výtky do budoucna zlepšit. 

Zastupitelstvo obce Luštěnice vyjadřuje paní ředitelce i učitelskému sboru plnou podporu a konstatuje, že na další 

anonymní stížnosti nebude reagovat. Jednotlivé problematické body budou průběžně vyhodnoceny a projednány 

na Radě školy i v zastupitelstvu obce. 
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ZPRÁVIČKY ZE ŠKOLKY 

S minulým školním rokem jsme se rozloučili s velkou parádou. Nejprve jsme v květnu absolvovali ve 

dvou turnusech školku v přírodě v Jizerských horách, ze které se děti vrátily nadšené, plné zážitků a odhodlání, že 

příští rok se na školku v přírodě vypraví znovu.  

Výjimečný den děti zažily v Domově U Anežky, kde se v červnu společně se seniory zúčastnily taneční 

hodiny pod taktovkou tanečního mistra Dr. Petra Velety. Netradiční hodinu tance si všichni náležitě užili.  Do 

„Anežky“ se pak děti vydaly ještě jednou, aby seniory potěšily a ukázaly jim, co se naučily v tanečním kroužku.   

Na úplný závěr školního roku se konalo rozloučení s předškoláky. Jednotlivé třídy si připravily společný 

program pro rodiče a děti a vyprovodily své kamarády do další etapy jejich života. 

Pak přišly vytoužené letní prázdniny a ve školce nastal omezený prázdninový provoz. Ale paní učitelky 

jen neodpočívaly, společně vytvořily nový školní vzdělávací program s názvem "Barevný čtyřlístek pro zdraví", 

který je zaměřený na zdravý životní styl a do kterého, podle nich, patří také veselá mysl, vyvážená strava, 

pravidelný pohyb a hezké prostředí. 

Novinkou v letošním školním roce se stal "adaptační týden". Zařadili jsme ho na poslední prázdninový 

týden před začátkem  školního roku 2015/2016 a byl určen pro nově přijaté děti v doprovodu svých rodičů, aby se 

mohly seznámit s prostředím mateřské školy.  Tato nabídka se setkala nejen u dětí, ale i u rodičů s kladnou 

odezvou. 

V září jsme se vrhli do nového školního roku s nově nabitou energií a nadšením.  Potěšilo nás, že děti po 

prázdninách přicházely do školky natěšené a s úsměvem na tváři. Adaptace nových dětí a jejich zařazení do 

třídních kolektivů proběhlo bez větších problémů. 

I v tomto školním roce plánujeme spoustu zajímavých akcí, o kterých vás budeme, třeba právě 

prostřednictvím Luštěnického zpravodaje, informovat. 

 Za MŠ Luštěnice paní učitelky Majka a Mirka. 

 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY 

Naše škola se v letošním školním roce zapojila do dvou projektů MŠMT v rámci Operačního programu 

Vzdělávání pro konkurenceschopnost.  

První projekt je zaměřen na podporu čtenářské a jazykové gramotnosti. Knihy pro rozvoj čtenářských 

dovedností budou zakoupeny z prostředků projektu a budou dětem k dispozici nejenom v rámci výuky, ale i 

prostřednictvím žákovské knihovny. Jde především o žákovsky atraktivní tituly, které by měly motivovat žáky ke 

čtení. Jelikož se do výběru díky čtenářskému průzkumu zapojili i samotní žáci v jednotlivých ročnících, bude je 

čtení jistě bavit. Další myšlenkou a současně i cílem projektu je rozvoj jazykových dovedností žáků naší školy. 

Čtyřicet pět žáků druhého stupně absolvuje svůj studijně-jazykový pobyt počátkem prosince v Londýně. Studijní 

pobyty žáků jsou stejně jako nákup knih zcela podpořeny z finančních prostředků projektu. 

Druhý projekt je zaměřen na rozvoj technických dovedností žáků druhého stupně základních škol. 

Hlavním cílem projektu je rozvoj klíčových dovedností žáků, jako je práce s technickým materiálem, práce 

s technickou dokumentací, spolupráce, komunikace a schopnost řešení problémů. Z finančních prostředků 

projektu škola dokoupí chybějící vybavení školních dílen a stavebnice pro podporu tematického okruhu  „Design 

a konstruování“. 

Miluše Hůlková, ředitelka školy 

Zářijové sportovní akce 

Hned v měsíci září, jsme s našimi žáky vyrazili za sportem. První akcí byl turnaj vesnických škol 

v netradičním sportu zvaném Ringo, který se druhým rokem uskutečnil v Čachovicích. Reprezentovala nás čtyři 

smíšená družstva složená z žáků 6.-9. tříd. Bohužel i letos jsme se setkali s nezájmem pozvaných škol, a tak naše 

družstva byla jedinými soupeři domácích. Na vítězsví jsme sice nedosáhli, ale ve většině utkání jsme byli 
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čachovickým rovnoceným soupeřem. Děti si turnaj pochvalovaly a hned žadonily o podobný turnaj i na naší 

škole. Toto přání se jim pokusíme splnit v předvánočním čase a uspořádáme pro zájemce malý, halový turnaj. 

Další zářijovou akcí bylo, již tradičně okresní kolo v přespolním běhu, konané v parku Štepánka v Mladé 

Boleslavi. Soutěžilo se ve čtyřech kategoriích chlapců i dívek. Naše početná výprava tentokrát příliš neuspěla a v 

konečném pořadí družstev jsme obsazovali umístění v druhé části výsledkových listin. Z individuálních výsledků 

stojí za zmínku bronzová umístění Martina Feigla (kategorie 2006-2009) a Michala Brnčala (kategorie 1998-

2001) startujících v početném startovním poli čítajícím bezmála 60 běžců. 

 

Z DOMOVA U ANEŽKY 

Anežské posvícení 

Druhá zářijová sobota patřila 

v Domově U Anežky, směle můžeme říct 

již tradičnímu, Anežskému posvícení. Jsme 

velmi rádi, že se tato naše největší 

společenská událost těší stále většímu 

zájmu také z řad luštěnických občanů. 

Hlavní myšlenkou Anežského posvícení je již 

několik let nejen setkání našich klientů 

s rodinou a přáteli při společné akci, ale hlavně 

sdílení radosti z krásně společně prožitého 

odpoledne, radosti z toho, že mohou naši 

klienti opět být ve víru dění a mohou se aktivně 

podílet na kultuře v obci, kde žijí. I v letošním 

roce k nám bylo počasí laskavé a sluneční 

paprsky nám přály opravdu po celé odpoledne. 

Program celého dne byl, jak je dobrým zvykem, opravdu bohatý. Všechna vystoupení sklidila vždy veliký potlesk 

a dle úsměvů na tváři přítomných se opravdu líbila. Novinkou letošního posvícení byla tombola. Díky našim 

partnerům se nám podařilo zajistit více jak 250 úžasných cen, a tak nebylo divu, že se všechny tombolenky 

prodaly během několika desítek minut. Výtěžek z prodeje tombolenek byl k naší velké radosti opravdu nemalý a 

byl okamžitě a do haléře vhozen do putovní pokladničky veřejné sbírky, kterou Domov U Anežky od 1. září 2015 

koná. Všem, kteří přišli, přijeli, účinkovali anebo jen tak s námi pobyli, patří naše veliké díky, protože díky všem 

těmto lidem bylo naše posvícení nabité přátelskou atmosférou a pocitem sounáležitosti. 

Veřejná sbírka 

Domov U Anežky je příspěvkovou organizací, jejímž zřizovatelem je Středočeský kraj. Finanční 

prostředky, které každoročně od našeho zřizovatele dostáváme, jsou vždy v plné výši využity na zabezpečení 

základních zákonem stanovených služeb, které našim klientům poskytujeme. Na to, abychom mohli našim 

klientům dopřát i aktivity doplňkové, se snažíme shánět finanční prostředky i z jiných zdrojů a v rámci různých 

projektů. Dále se snažíme každodenní aktivity našim klientům doplnit také různými formami terapií, jakými jsou 

muzikoterapie, canisterapie, reminiscenční terapie nebo taneční terapie. I přesto, že některé druhy terapií jsou v 

našem Domově zajišťovány v rámci dobrovolnictví, jedná se o nadstandard, který je poměrně finančně nákladný. 

Dlouhodobá zkušenost nám však ukazuje, že právě tyto aktivity našim klientům velmi prospívají a proto je pro 

nás důležité v těchto aktivitách pokračovat a shánět na ně finanční prostředky. Výše uvedené věci jsou důvodem, 

proč se Domov U Anežky rozhodl pro veřejnou sbírku. Jako právnická osoba jsme náležitě splnili veškeré 

povinnosti, které jsou uloženy zákonem o veřejných sbírkách a od 1. září 2015 máme osvědčení, vydané 

Krajským úřadem Středočeského kraje, že můžeme veřejnou sbírku konat. Účelem veřejné sbírky je získání 

finančních prostředků: na dovybavení Domova U Anežky, nákup vybavení pro zahradní terapii, nákup výškově 

stavitelných van a pořízení systému VACURA-PRO – likvidace odpadu vakuováním. Jak již bylo uvedeno 
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v prvním příspěvku, jedním ze způsobů, jak je možné do naší veřejné sbírky přispět, jsou naše pokladničky. Ty 

jsou umístěny jak v našem Domově v Luštěnicích, tak ve středisku v Benátkách nad Jizerou. V Domově U 

Anežky věříme, že velké věci se vždy rodí po malých krůčcích, a tak vítáme každý, byť malý příspěvek, který 

nám pomůže na naší cestě k dalšímu zvyšování kvality námi poskytovaných služeb. Více informací o naší veřejné 

sbírce naleznete na webových stránkách našeho Domova: www.domovuanezky.cz. 

Týden sociálních služeb a workshopy 

V týdnu od 5. – 11. 10. 2015 proběhl již 7. ročník týdne sociálních služeb v ČR.  Domov U Anežky se 

jako člen Asociace poskytovatelů sociálních služeb pochopitelně zúčastnil a v rámci tohoto týdne připravil pro 

všechny příchozí, nejen pro ty, kteří se v rámci dnů otevřených dveří přišli informovat na možnost naší služby, tři 

krásné workshopy. Každý z workshopů se věnoval jiné tematice, ale společně všechny představovaly aktivity, 

kterým se společně s našimi klienty věnujeme. Jednalo se o pletení z papíru, zdobení medových perníčků a 

výrobu šitých květů. Bylo nám velkým potěšením, že se našich workshopů zúčastnilo několik luštěnických dam, 

které se od nás něčemu naučily a odnesly si od nás krásné výrobky, které společně s našimi klienty při těchto 

tvořivých dnech vyrobily. Budeme velmi rádi, když se v budoucnu naše tvořivá odpoledne stanou pro luštěnické 

občany možností, jak strávit svůj volný čas. 

Blížící se vánoční čas 

Vzhledem k tomu, že se advent blíží mílovými kroky, dovolujeme si všechny luštěnické občany pozvat na 

námi plánované akce v čase vánočním. Již třetím rokem se Domov U Anežky zúčastní celostátního projektu 

„Česko zpívá koledy“, a budeme proto moc rádi, pokud v prosinci přijdete a do tohoto celorepublikového 

projektu se zapojíte právě s námi. Na tento den připravujeme také druhý ročník vánočního jarmarku, kdy si 

budete moci zakoupit nějakou tu drobnůstku s vánoční tematikou. Těsně před Štědrým dnem, tedy 23. 12. si od 

nás budeme moci opět odnést Betlémské světlo, které pro Vás již třetím rokem přivážíme, a věříme, že i letošní 

motto: „Sdílení štěstí Vám přinese pokoj“ bude také pro Vás inspirací. V prosinci bývá v Domově U Anežky 

opravdu živo, navštěvují nás děti z mateřských škol, ze škol základních i středních se svými představeními, a tak 

budeme moc rádi, když budete sledovat naše webové stránky a nějaké další akce se s námi a u nás zúčastníte. 

 

AIRSOFT 

Zastupitelstvem obce jsou povolovány jednotlivé sportovní akce - Airsoft- v bývalém vojenském prostoru 

na Zelené. Obyvatelé obce budou vždy  informováni prostřednictvím rozhlasu a SMS infoKanálu. Ze strany 

žadatele budou vždy dodrženy tyto podmínky: 

1. Obec Luštěnice obdrží soupis hráčů, kteří budou viditelně označeni barevnými páskami. 

2. V průběhu airsoftové sportovní akce nebudou její účastníci žádným způsobem omezovat ostatní 

návštěvníky lesa, účastníci se budou držet v dostatečné vzdálenosti od hlavních cest.  

3. Každá airsoftová akce bude vždy včas oznámena obci Luštěnice. 

4. Po skončení airsoftové sportovní akce pořadatel zajistí do 24 hodin úklid po účastnících. Na pozemcích 

ve vlastnictví obce Luštěnice se nebudou vyskytovat okopy, odpady, ohniště ani případné značení akce. 

5. Vstup všech účastníků na pozemky ve vlastnictví Obce Luštěnice a do budov, které se v tomto prostoru 

nacházejí, je na vlastní nebezpečí účastníků! 

6. Při nedodržení kterékoliv z výše uvedených podmínek bude další spolupráce ukončena. 

Pokud se v bývalém vojenském prostoru budou vyskytovat skupiny, kterým obec akci nepovolila, je třeba 

okamžitě volat Policii ČR. 

  

http://www.domovuanezky.cz/
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SLAVNOSTNÍ ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU 

Srdečně Vás zveme v neděli 6.12. 2015 od 15.30 hod. k sokolovně, kde společně s námi, přáteli a 

známými můžete přivítat blížící se Vánoce. Za dětmi přijede Fešák Píno s pořadem Vánoční SNĚHOVÁNKY se 

spoustou písniček, soutěží, kouzel a triků. Každý si odnese malý dáreček. S sebou si přineste zabalený dáreček 

(pověsíme na vánoční strom), svíčku (nejlépe ve sklenici) a dobrou náladu. Vánoční atmosféru nám pomohou 

navodit jako každý rok děti z MŠ, které si připraví krátké vystoupení. Pro všechny bude nachystáno malé 

občerstvení. Vstupné dobrovolné. Těšíme se na Vás! 

 

 

SPORT 

TJ SOKOL LUŠTĚNICE – ODDÍL KOPANÉ 

V podzimní části okresní ligy minižáků se kluci a holky umístili na krásném druhém místě, když šest 

zápasů vyhráli a šest prohráli. Nejlepšími střelci byli se šestnácti góly Feigl Martin a Hellmiss Samuel. 
Minižákům se také podařilo postoupit do semifinále okresního poháru, který bude pokračovat v jarní sezóně.   

Tabulka 

# Klub Z V R P S B 

1. Pěčice 12 9 0 3 57:23 27 

2. Luštěnice 12 6 0 6 43:50 18 

3. Dlouhá Lhota 12 4 1 7 31:32 13 

4. Bakov 12 4 1 7 22:48 13 

Vítáme všechny, kdo budou chtít rozšířit náš skvělý kolektiv a naučit se základy fotbalu v příjemné atmosféře. 
Tréninky jsou vedeny trenéry s trenérskou licencí každou středu a pátek od 16hodin na hřišti v Luštěnicích. 

Kontakt: Peroutka Ladislav 728255585, Pleško Jakub 724219691 (ročníky 2001 až 2011). 

 

3. ROČNÍK SLUNEČNÍHO BĚHU 

Již potřetí si začátkem  října dali v Luštěnicích, Sluneční dostaveníčko běžečtí příznivci širokého 

věkového rozpětí. 104 běžců a běžkyň soutěžilo v 16ti kategoriích na tratích od 100m do 4km. O kvalitě 

předvedených výkonů svědčí 6 nových traťových rekordů. Podařené odpoledne uzavřely tradičně smíšené 

cyklistické štafety, ve kterých se soutěžilo o sladkou odměnu v podobě dortů pro nejlepší tři družstva.  

Pořadatelé ze sportovního klubu SK Luštěnice 2012 děkují obecnímu úřadu v Luštěnicích za finanční 

podporu a všem závodníkům a dobrovolníkům za účast a předvedené výkony. 

Vítězové jednotlivých kategorií: 

mikrožákyně (2011 a mladší): Zárubová Barunka, Luštěnice; mikrožáci (2011 a mladší): Jablečník Filip, 

Luštěnice; minižákyně 2009-2010: Jánská Valentýna, Čachovice; minižáci 2009-2010: Pěchula Petr, Luštěnice; 

předžákyně 2007-2008: Kredbová Agáta, Luštěnice; předžáci 2007-2008: Volkman Pavel, Čachovice; nejmladší 

žákyně 2005-2006: Vitásková Aneta, SK Luštěnice 2012; nejmladší žáci 2005-2006: Feigl Martin, SK Luštěnice 

2012; mladší žákyně 2003-2004: Malátová Magdalena, Újezd nad Lesy; mladší žáci 2003-2004: Matouš Ladislav, 

Stará Boleslav; starší žákyně 2001-2002: Bičišťová Karolína, Čachovice; starší žáci 2001-2002: Picek Jakub, 

Čachovice; dorostenci 1999-2000: Brnčal Michal, SK Luštěnice 2012; ženy 1998 a starší: Plecháčová Jana, SK 

Luštěnice 2012; muži 1998 a starší: Videcký Jan, Mladá Boleslav 
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VE ZKRATCE… 

 Kostel oprava 

V listopadu bude zahájena oprava střechy 

kostela sv. Martina. Práce budou zahájeny na 

severní straně lodi kostela (za jeho věží), měla 

by proběhnout obnova krovu kostela a střešní 

krytiny včetně klempířských prvků. 

 Kontejner na textil  

Ve všech částech Luštěnic jsou k dispozici bílé 

kontejnery na staré oblečení. Využívejte je 

prosím v maximální možné míře a neodkládejte 

pytle s oblečením do míst, kam nepatří. 

Děkujeme. 

 Kontejner na plasty 

Je nám velice líto, že musíme řešit krádež 3 ks 

žlutých kontejnerů na plasty, ke které došlo v 

ulici Sluneční. Toto je šetřeno Policií ČR, 

společností AVE budou v nejbližší možné době 

dodány kontejnery nové. 

 Kontejner na bioodpad 

Kontejner na bioodpad ze Zelené byl 

přemístěn. Občany nebyl využíván pro 

vytříděný bioodpad. V kontejneru bohužel bylo 

vše kromě bioodpadu. 

 Sběrný dvůr 

Sběrný dvůr – pro občany Luštěnic a Voděrad 

je prozatím stále otevřen, a to ve středu 15.30-

17.00 hod a v sobotu 8.00-12.00 hod. 

V případě, že nejste schopni nepoužitelné věci 

do sběrného dvora sami dopravit, volejte 

prosím na obecní úřad, ať se nám tento často 

rozměrný odpad nepovaluje po různých 

částech obce, především na sídlišti Zelená. 

Zaměstnanci obecního úřadu bude toto po 

dohodě do sběrného dvora odvezeno. 

 Rozloučení s létem 

Poslední srpnový víkend proběhlo na koupališti 

Rozloučení s létem. Show FEŠÁK PÍNO a LETNÍ 

RADOVÁNKY byla plná vtipů, písniček a soutěží. 

K dispozici byly nafukovací atrakce, skákací 

hrad a mega basket. Děti, které se akce 

zúčastnily, si odnesly spoustu dárečků pro 

radost. 

 Depolymerizační linka  

Rada obce neschválila podnikatelský záměr – 

vybudování depolymerizačního zařízení. 

 

 Domov U Anežky 

Od srpna probíhá oprava střechy Domova U 

Anežky, která byla v havarijním stavu. Práce 

budou probíhat ještě v průběhu října a 

listopadu. 

 Dětské hřiště Zelená  

V červenci bylo instalováno nové dětské hřiště 

u paneláků na Zelené, které je určeno dětem 

do 12ti let. Buďte prosím všímaví a netolerujte 

nevhodné chování dětí a mládeže. Veďte je 

k ohleduplnosti k nově instalované sestavě 

dětských herních prvků. Pokud bude sestava 

ničena úmyslně, nebude obec opravy hradit. 

Jestliže bude zjištěn viník, bude po něm obcí 

vyžadována náhrada škody. 

 Hospoda na hřišti 

Tenisový klub Luštěnice vypisuje výběrové 

řízení na pronájem kiosku „Na Hřišti“. Zájemci 

o pronájem se mohou přihlásit písemně do 

31.10.2015. Kontaktní osoby – Janů Miroslav 

tel.: 602 332 014 (mirda.janu@seznam.cz), 

Dubský Josef tel.: 605 474 756 

(dubsky.josef@seznam.cz) 

 Poděkování občanům za kladné reakce na 

koupaliště 

Jsme potěšeni, že nově zrekonstruovaný bazén 

přilákal velké množství návštěvníků. V příštím 

roce se budeme snažit zlepšit nabízené služby 

včetně občerstvení. Děkujeme za kladné ohlasy 

i Vaše připomínky k provozu celého areálu. 

 Psi 

Na základě častých stížností obyvatel obce 

opakovaně žádáme majitele psů, aby věnovali 

pár okamžiků úklidu po svých psích mazlíčcích 

v okolí obytné zóny, kde se toto bohužel často 

neděje! Plastové sáčky na psí exkrementy jsou 

umístěny na sloupech veřejného osvětlení 

nebo si je můžete vyzvednout na obecním 

úřadě.  

Dle obecně závazné vyhlášky obce Luštěnice 

č.4/2008 je na veřejných prostranstvích 

v zastavěných částech obce možný pohyb psů 

pouze na vodítku! Berte prosím ohledy na 

ostatní, především na děti, které se mohou 

volně pobíhajících psů bát! 

 

mailto:mirda.janu@seznam.cz
mailto:dubsky.josef@seznam.cz
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 Úklid 

Upozorňujeme všechny nájemníky, že jsou 

povinni dodržovat Domovní řád a s tím spojený 

úklid jak na patře, tak společných prostor! 

 Vítání občánků a životní jubilea 

Obecní úřad musí s osobními údaji občanů 

nakládat dle zákona č.101/2000 Sb., o ochraně 

osobních údajů. Vzhledem k tomu Vás chceme 

požádat, abyste se, v případě Vašeho zájmu o 

přivítání svých dětí, přihlásili po narození dítěte 

na obecním úřadě. S sebou vezměte rodný list 

dítěte. To samé se bohužel týká i případných 

jubilantů – zájemců o gratulaci. 

 Dětský koutek „Fialka“ 
Vážení rodiče, oznamujeme Vám, že od října je 

na pomoc zaměstnaným maminkám opět 

v provozu dětský koutek „Fialka“, umístěný 

v suterénu Penzionu pro seniory v Nové ulici, 

kam maminky po předchozí domluvě na tel. 

čísle 723562894 přivádějí své děti ve věku od 2 

do 6 let a to od pondělí do čtvrtka od 8.00 do 

12.00 hodin. 

 Dveře v ulici Nová 

Do konce roku 2015 bude uskutečněna výměna 

vchodových dveří ve zbývajících bytových domech. 

 Pohostinství ve Voděradech 

Manželé Součkovi, kteří provozují pohostinství ve 

Voděradech, Vás srdečně zvou na tyto akce:  

17.10. Tancovačka 

1.11. Podzimní bleší burza  

29.11. Rozsvícení stromečku a BETLÉMSKÉ SVĚTLO 

v kapličce 

11.12. Vánoční Voděrady – literární představení 

DIVADÝLKA NA DLANI z Mladé Boleslavi a čtení 

z historických zápisů zastupitelstev Voděrad od 

roku 1910. 

 Oprava rozhlasu 

Ve všech místních částech Luštěnic byla 

provedena kontrola a nezbytná oprava rozhlasu. 

V této chvíli by rozhlas měl fungovat. Technik při 

kontrole zjistil, že některé reproduktory byly 

úmyslně NĚKÝM ztlumeny, a proto hlášení nebylo 

slyšet.

 

Vytvářej  

ŽIVOT  

v Luštěnicích 

facebook/groups/lustenice 

Obec Luštěnice, Boleslavská 171, 294 42 Luštěnice 

otevírací doba obecního úřadu: pondělí, středa 8:00-12:00, 13:00-17:00; 

www.lustenice.cz, email: obec@lustenice.cz 


